
2016D21469 Lijst van vragen 

De vaste commissie voor Buitenlandse Zaken heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Buitenlandse Zaken over het Rapport 
Resultaten verantwoordingsonderzoek 2015 bij het Ministerie 
Buitenlandse Zaken (Kamerstuk 34 475 V, nr. 2). 

Voorzitter van de commissie,
Eijsink 

Griffier van de commissie,
Van Toor 
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Nr. Vraag 

1 Hoe zijn de extra kosten voor het ICT-project in kwestie ontstaan? 
2 Aan welke concrete criteria moet er worden voldaan om de 

doelstelling van het verandertraject Modernisering Diplomatie om 
het Ministerie van Buitenlandse Zaken in 2016 een «flexibele 
netwerkorganisatie te [laten] zijn, toonaangevend in de diplomatie, 
waar iedereen graag mee samenwerkt» te behalen? Wanneer 
wordt verwacht dat dit het geval is? 

3 Kan er een schematisch overzicht worden geven van de voortgang 
van alle zeventien programmaonderdelen van het Plan Modernise-
ring Diplomatie waarin zowel de oorspronkelijk verwachte 
afrondingsdatum en kosten als de nu verwachte afrondingdatum 
en kosten worden weergegeven? 

4 Kan er een overzicht worden geven van de oorspronkelijke 
doelstellingen en tijdpad van het programma Digitalisering en 
welke doelstellingen er hier in de opvolgende plannen zijn 
bijgekomen, alsmede een overzicht welke van deze doelstellingen 
inmiddels zijn behaald? 

5 Kan er een schematisch overzicht worden geven van de geraamde 
kosten van de looptijd en kosten van de programma’s Digitalise-
ring, iDiplomatie en iDiplomatie.net, alsmede hun respectievelijke 
kostenoverschrijdingen en vertragingen? 

6 Wanneer kan worden aangeven of de beoogde structurele 
bezuiniging van het plan Modernisering Diplomatie van € 150,5 
miljoen behaald gaat worden? 

7 Om welke redenen zijn er geen tussentijdse evaluaties geweest 
van het programma iDiplomatie en haar voorgangers? 

8 Om welke reden is de informatie over de kosten en het uitstel bij 
de implementatie van het programma iDiplomatie niet regelmatig 
bijgewerkt op het Rijks ICT-dashboard? 

9 Kan worden aangeven op welk moment de Minister is geïnfor-
meerd over de kostenoverschrijdingen van het programma 
iDiplomatie en wanneer de informatie op het Rijks ICT-dashboard 
is bijgewerkt? 

10 Kan worden aangeven onder welke kostenpost de Minister 
verwachtte dat de kosten van het herontwerpen van een aantal 
systemen en het vervangen van complete werkplekken in het kader 
van iDiplomatie zouden vallen, voordat bleek dat deze uit de 
begroting van het programma zelf betaald moesten worden? 

11 Hebben de kostenoverschrijdingen van het programma iDiploma-
tie effect op andere hervormingsprogramma’s binnen het 
Ministerie van Buitenlandse Zaken? Zo ja, welke programma’s en 
effecten? Met welke middelen worden deze extra kosten dan 
bekostigd? 

12 Zijn er naar aanleiding van de gang van zaken bij het programma 
iDiplomatie nieuwe procedures en criteria ingesteld voor grote ICT 
projecten bij het Ministerie van Buitenlandse Zaken. Zo ja, welke? 
Op welke wijze zijn de bevindingen en aanbevelingen van de 
Tijdelijke Commissie ICT hierin meegenomen? 

13 Kan toegelicht worden waarom de kosten voor het traject 
iDiplomatie flink zijn toegenomen? 

14 Zijn er gevallen bekend van inbreuken bij het informatiesysteem 
van het Ministerie van Buitenlandse Zaken in de periode 2015? 

15 Kan worden aangegeven hoe lang het heeft geduurd totdat de 
verbetermaatregelen voor het informatiebeveiligingssysteem zijn 
genomen, nadat de Rekenkamer dit systeem in het Verantwoor-
dingsonderzoek 2014 als een onvolkomenheid heeft geclassifi-
ceerd? 
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16 Hoe groot waren de risico’s op het gebied van informatieveiligheid 
in de periode voordat de extra maatregelen op dit gebied waren 
getroffen? 

17 Hoeveel medewerkers hebben reeds deelgenomen aan de 
I-bewustzijn presentatie? 

18 Hoeveel vacatures voor functies op het gebied van informatiebe-
veiliging heeft het Ministerie van Buitenlandse Zaken momenteel 
nog uitstaan? Door wie worden deze taken nu vervuld? 

19 Welke vastgoedkosten van het Ministerie van Buitenlandse Zaken 
zijn momenteel nog niet inzichtelijk? 

20 Hoeveel panden per jaar verwacht u tot 2021 af te gaan stoten in 
het kader van de omvorming van de vastgoedportefeuille? 

21 Wat zijn de voor 2016 gestelde doelstellingen van de ombuiging 
van het huisvesting- en vastgoedbeleid? 

22 Kunt u aangeven hoeveel geld er momenteel in het vastgoedfonds 
aanwezig is en of u verwacht dat dit voor 2021 op de juiste manier 
gespendeerd is? 

23 Hoeveel middelen uit het huisvestingsfonds heeft het ministerie in 
het afgelopen jaar gebruikt en waarvoor? 

24 Gaat u voortaan jaarlijks rapporteren over de begrotingsreserves 
conform de aanbevelingen van Rekenkamer? 

25 Om welke redenen zijn de onvolkomenheden omtrent 
EU-afdrachten wel meegenomen in de bedrijfsvoeringparagraaf 
van het Ministerie van Financiën en niet in die van het Ministerie 
van Buitenlandse Zaken? 

26 Welke precieze afspraken heeft het Ministerie van Buitenlandse 
Zaken gemaakt met de Ministerie van Financiën over verantwoor-
delijkheidsverdeling aangaande EU-afdrachten? 

27 Om welke reden heeft u besloten om steunmaatregelen vanuit het 
Ministerie van Buitenlandse Zaken aan Nederlandse bedrijven en 
organisaties niet te melden bij de Europese Commissie?
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